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Onze sponsor

Beste leden van Studievereniging Agri-Ceres, 

Welkom in de Kantelaar!
 

Na een prettig gesprek met Noa mag ik trots mĳn eerste woord aan jullie schrĳven als
sponsor! Ik hoop veel leuke avonden voor jullie te verzorgen in mĳn mooie café: de

Kantelaar. Met de Kantelaar probeer ik (en gelukkig lukt het aardig) niet alleen een nacht-
en danscafé te zĳn, maar iets meer te bieden. Zo heb ik regelmatig diners, (bedrĳf)borrels,

studentenborrels, pub quizzen, presentaties, etc. Daarnaast vinden we het fĳn om niet
vanaf het begin van de avond standje linkerbaan te gaan, maar de avond rustig op te

starten, zodat we elkaar nog kunnen verstaan. Uiteindelĳk gaan we wel echt los, want daar
houden we ook van :)

Ik heb begrepen dat ik jullie sowieso eens per 10 weken als collectief kan verwachten.
Gezellig! Natuurlĳk zĳn jullie ook daar buiten van harte welkom om gebruik te maken van

de 25% korting. 
Kortom: heel graag tot snel in café de Kantelaar!
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Colofon

Daar is ‘ie’ dan eindelĳk!

De eerste editie van hét ledenblad van Agri-Ceres. Na een functieoproep zĳn er 3 enthousiaste jonge agrariërs opgestaan
om het ledenblad te schrĳven voor de studievereniging. Het ledenblad ‘BladGroen’ wordt per schooljaar minimaal 2 keer
voor jullie geschreven en uitgebracht.

In het blad willen wĳ terugblikken op de activiteiten die de vereniging heeft georganiseerd. Hierbĳ proberen we de leden
mee te nemen en te enthousiasmeren over de activiteiten die wĳ als vereniging doen. We hebben een top team van
momenteel 7 studenten die de activiteiten bedenken en organiseren. De leden van de commissie stellen zich in deze editie
één voor één voor. Wĳ proberen jullie (nog) meer te betrekken bĳ de vereniging voor een goede studententĳd voor
iedereen. 

Dit is het 2e levensjaar van de verening. Sinds dit schooljaar heeft een nieuw bestuur haar plaats gevonden. Ook zĳn er
commissies opgericht. Hieronder vallen: de activiteitencommissie, de redactiecommissie, tentfeestcommissie,
kascontrolecommissie en de reiscommissie. 

Door middel van het ledenblad ‘BladGroen’ hopen wĳ meer bekendheid te geven aan de vereniging door onder andere een
terugblikkende tekst te schrĳven van activiteiten. Wĳ hopen dat studenten het kunnen waarderen dat wĳ het blad voor hen
neer zetten. De vereniging doen we met zĳn allen en wĳ hopen ook dat door het uitbrengen van het blad dat we de leden
dichter bĳ elkaar kunnen brengen.  

 
Met geschreven BladGroene groet, 

De redactiecommissie van Agri-Ceres

Heb jĳ input voor het ledenblad, vragen of opmerkingen? Wees niet verlegen en
mail ons op: redactie.agri-ceres@hvhl.nl. Wĳ zĳn erg benieuwd! 
We wensen jou veel lees plezier met de enige echte eerste editie van ‘BladGroen’.
Hét ledenblad van Agri-Ceres. 

Onze missie
Het enthousiast maken

van (nieuwe) leden over de
SV. Daarnaast meer

bekendheid geven aan, en
het bijdragen aan daar

waar S.V. Agri-Ceres voor
staat; een studievereniging

voor een studietijd met
boerenverstand!

Redactie: 
Charlotte Haidar, Casper Overvelde en Merel van Diepen

Contact 
Charlotte Haidar
charlotte.haidar@hvhl.nl
06-46203397

Casper Overvelde
casper.overvelde@hvhl.nl
06-10156389

Editorial

Studievereniging Agri-Ceres
info.agri-ceres@hvh.nl

Agora 1
8934CJ Leeuwarden

Kantoor: F1.18
www.svagri-ceres.nl

Merel van Diepen
merel.vandiepen@hvhl.nl
06-24684406

redactie.agri-ceres@hvhl.nl
Agora 1
8934CJ Leeuwarden
Kantoor: F1.18

Uitgave: 2023 Editie 1

Drukkerĳ: BladNL

Onze visie
In dit blad doen wij verslag

over activiteiten die Agri-Ceres
heeft georganiseerd en nog
gaat organiseren. Dit blad is

een onderdeel van de missie en
visie van Agri-Ceres. Door

meer bekendheid te geven aan
de vereniging willen wij

mensen overhalen om mee te
doen met activiteiten om
kennis aan elkaar over te

dragen,  sociale contacten te
verbreden en een verbindende
factor te zijn tussen student en

bedrijfsleven.
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PERIODEPLANNING

Periode 3

9 feb.

6 maart

23 feb.

Kroegenavond

Datum:

Agrifirm Exlan

FrieslandCampina
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Om 21:00 in Cafe de Kantelaar!

Gastlezing. over het (nieuwe) GLB. Lokaal Auditorium, tijd 15:00

Gastlezing. Lokaal F112. Tijd 16:00

Voor meer informatie zie: www.svagri-ceres.nl

9 maart

20 april
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Gastlezing O.A. over het aardappelproces. Lokaal F112. Tijd 16:00

Weidevogel discussieavond
Weidevogelfilm met na afloop de discussie



Voorzitter

Vice-voorzitter
Haii iedereen,

Om me even voor te stellen, ik ben Noa Hoek Spaans, 19 jaar oud en ben Vice-Voorzitter bĳ Agri-Ceres.
Zelf zit ik nu in het tweede jaar van de opleiding Dier- en Veehouderĳ. Ik kom uit het prachtige Noord-
Holland en ben daar opgegroeid op een recreatieboerderĳ. Deze heeft een koppel van 25 melkkoeien, 10
stuks jongvee en nog een boel kleinvee zoals schapen, geiten, varkens, kippen en konĳnen. Hieruit is de
liefde voor de melkveehouderĳ gaan ontstaan en ben ik naar Leeuwarden verhuisd. Ondertussen woon
ik ruim een jaar in Leeuwarden met vriendinnen en is het leven in de stad leuker dan ik dacht. Zelf hou
ik mezelf graag bezig daarom bekleed ik binnen andere besturen de functies secretaris en voorzitter. In

de weekenden werk ik op een melkveehouderĳ in Jelsum of thuis, na een dag werken of op een
doordeweekse dag sta ik ook graag in de stad waar het verdiende geld meteen mooi kan rollen. 

Secretaris

Het bestuur van Agri-Ceres
stelt zich voor

Hallo leden,
Ik ben Eise Tonnis de Vries, 20 jaar oud en wonend in het mooie Groningse Niekerk. Samen met
mĳn vader, opa en oma runnen wĳ een melkveebedrĳf met 300 koeien. Naast het werk op de
boerderĳ sport ik ook graag. Dit uit zich in 3-4 keer tennis per week bĳ de lokale
tennisvereniging. Ik ben daarnaast iemand die erg veel van politiek houd en soms tot ergernis
van mĳn medestudenten, vertel ik iedereen hier graag over! Debatteren is dan ook een van mĳn
hobby’s waar ik zo nu en dan gebruik van mag maken. Naast mĳn school, werk en sport zet ik me
ook graag in voor studenten op Van Hall Larenstein. Daarbĳ voel ik mĳ op mĳn plaats in de
studievereniging en zet mĳ hier graag volledig voor in. Niet alleen over de vereniging, maar ook
voor de sector, de sector waar gelukkig nog steeds met veel passie in wordt geboerd.
Als je vragen hebt of eens zin hebt in een discussie, dan weet je me te vinden ;)

Hoooi!
Mĳn naam is Anke Reitsma en ik volg de opleiding dier en veehouderĳ en zit nu in mĳn 3e jaar. We
hebben thuis een melkveehouderĳ met 350 melkkoeien. In mĳn vrĳe tĳd help ik graag op de
boerderĳ en werk ik bĳ de Poiesz als leidinggevende. Sinds oktober 2022 ben ik secretaris namens
Agri-Ceres. Daarbĳ houd ik me vooral bezig met de ledenadministratie en informaties mails. Heb je
vragen, stel ze dan gerust!
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Hallo,
Ik ben Merel van Diepen, ik volg de opleiding dier- en veehouderĳ waarbĳ ik nu in mĳn 2e

jaar zit. Ik ben iemand die zich graag tussen de koeien bevindt. Het liefst doe ik lekker mĳn
eigen ding op de boerderĳ. Zelf heb ik geen melkveebedrĳf thuis maar dat houdt mĳ niet
tegen om een studie te volgen waarbĳ ik alles leer over het houden en managen van vee.

Sinds oktober 2022 ben ik de PR-functionaris namens Agri-Ceres. Daarbĳ houd ik mĳ
vooral bezig met de sociale media van de vereniging. Heb je vragen aan mĳ? Stel ze gerust!

Penningmeester

Commissiefunctionaris

PR-functionaris

Hoi,
Mĳn naam is Matthé Kraaĳvanger, ik zit in het eerste jaar van de studie AD Biologische
melkveehouderĳ. Ik kom uit Ommen waar ik opgegroeid ben op een melkveebedrĳf met 120
melkkoeien. Bĳ Agri-ceres ben ik commissiefunctionaris en probeer ik samen met alle
commissieleden invulling te geven aan de desbetreffende commissies. Ik heb er zin in om er
met z’n allen een leuke tĳd van te maken!! 

Hallo, 
Mĳn naam is Daniël Steinbuch en ik zit momenteel in het eerste jaar van de opleiding AD

biologische melkveehouderĳ. Tussen de koeien in de wei is de plek waar ik mĳ het meest op
mĳn gemak voel. Sinds dit jaar ben ik penningmeester van Agri-Ceres. In deze functie ben

ik bezig met alle geldzaken rondom de vereniging. 
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Woord van de voorzitter
S.V. Agri-Ceres

Beste studenten, vrienden, leden,

Ja daar is die dan, ons eerste ledenblad! Een primeur voor onze vereniging waar ik stiekem toch
wel super trots op ben. Zoals de meeste vrienden van me weten heb ik het graag over politiek,
maar daar zal ik jullie deze keer niet mee lastig vallen ;)

De agrarische sector staat de afgelopen tĳden niet in een positief daglicht. Er komt veel op ons af
als agrariërs, bedrĳfsopvolgers en toekomstige baanzoekenden in de sector. De stikstofperikelen
en de versnelde afbouw van derogatie zorgen daarnaast ook voor extra zorgen en
onduidelĳkheid. Ik kan me zo voorstellen dat dit invloed heeft op je motivatie, je toekomst en
(school) prestaties. Om die reden proberen wĳ ook activiteiten te organiseren die hier wellicht
meer duidelĳkheid over kunnen scheppen. 

Naast deze negatieve belichting biedt onze sector natuurlĳk ook vele kansen. We zĳn immers de
voedselmakers, degene die het landschap onderhouden én bovenal trotse (toekomstige)
eigenaren of medewerkers van een boerenbedrĳf! Vergeet dat alsjeblieft niet, blĳf optimistisch en
praat er met je medestudenten over als je ergens mee zit. 

De meesten van jullie zitten inmiddels alweer op de helft van het studiejaar. De tĳd vliegt voorbĳ
en hopelĳk genieten jullie van onze mooie vereniging en activiteiten. Het uitje naar Eurotier en
het gesprek met Caroline van der Plas zitten nog vers in mĳn geheugen. Tĳdens de oprichting
van SV Agri-Ceres had ik nooit gedacht dat het zal uitgroeien tot zo’n succes. Ik wil jullie daarom
allemaal bedanken dat je lid bent! Zonder jullie bestaat SV Agri-Ceres niet. Daarnaast ben ik
dankbaar dat ik jullie voorzitter mag zĳn.

Spreek me gerust aan met een vraag, voorstel of als je gewoon een bakkie wilt doen.

Ik wens eenieder een mooie schoolcarrière, agrarische toekomst en bovenal een
studie/studententĳd met boerenverstand toe. We spreken elkaar snel bĳ onze activiteiten!

Groetjes,

Eise Tonnis de Vries
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Redactiecommissie stelt
zich voor!

Merel van Diepen

Charlotte Haidar
Haii!

Mĳn naam is Charlotte, 22 jaartjes jong. Ik doe de studie Dier- en Veehouderĳ, nu in het 2de
jaar. Ik heb hiervoor al 2 opleidingen afgerond in de veehouderĳ in Barneveld. Sinds kleins

af aan ben ik al gek op beesten. Na een stage bĳ een melkveebedrĳf op mĳn 12de was ik
verkocht. Ik studeer en werk met erg veel plezier in de sector. Ik mĳn vrĳe tĳd doe ik aan

fotografie en houd ik mĳ graag bezig met het het helpen en lopen keuringen. 
Sinds dit jaar hebben wĳ met zĳn 3en het leden blad opgemaakt. Ik ben trots om te zeggen

hier aan mee te hebben gewerkt. 
Ik hoop dat jullie het een leuke eerste editie vinden en de volgende met het zelfde succes

uitgebracht kan worden!
 

Hoi allemaal,
Mĳn naam is Casper Overvelde. Ik ben 26 jaar en eerstejaarsstudent Dier- en Veehouderĳ.
Koeien houden heeft mĳn persoonlĳke interesse en binnen mĳn familie ben ik er veel mee
in aanraking geweest.
Voor mĳ is het tĳd om de agrarische sector positief op de kaart te zetten en mĳn netwerk te
vergroten. Daarom ben ik lid geworden van S.V. Agri-Ceres en heb ik aangesloten bĳ de
redactiecommissie.
Heb je een mooi verhaal? Vertel het me!

Ik ben Merel van Diepen. Ik ben 20 jaar en volg de studie Dier- en Veehouderĳ. Werken met
koeien geeft mĳ rust en voldoening. Ik ben een actief mens die niet van stilzitten en niets
doen houd. Ik maak mĳ graag nuttig en ik ben altĳd opzoek naar nieuwe uitdagingen! Sinds
vorig jaar woon ik op kamers in Leeuwarden maar ik vind het altĳd weer fĳn om terug te zĳn
in Noord Holland, Assendelft is echt mĳn thuisdorp. Daar werk ik bĳ een biologische
melkveebedrĳf met 150 MRĲ melkkoeien. Naast mĳn grote hobby koeien, doe ik ook graag
leuke dingen met vriendinnen, maak ik zo nu en dan een rondje op de schaatsbaan, ben ik
verliefd op de bergen en neem ik af en toe een bezoekje aan de natuur waarbĳ ik foto's kan
maken met mĳn camera. Ik ben trots op de hele redactiecommissie dat wĳ dit blad hebben
geschreven en ik hoop dat jullie het leuk vinden!
 

Hallo!

Casper Overvelde
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‘Het voelde als weekend, maar het weekend moest nog beginnen.’ Zo blikt een van de
studenten terug op de reis naar EuroTier 2022. Deze tweedaagse reis van 17 en 18

november begon om half vier ‘sochtends in de bus vanuit Leeuwarden. Vijftig
studenten van Hogeschool Van Hall Larenstein gingen mee met de door

studievereniging Agri-Ceres georganiseerde reis naar de landbouwbeurs, een Duits
melkveebedrijf en Trioliet. 

              et feest begon direct na het vertrek van de bus. Een rit van 7 uur, welke bedoeld was om
nog wat te slapen, werd al gauw één groot feest. De gezelligheid zat er vanaf het begin goed in!
Een drankje ging open, de muziek ging aan en onder de studenten werd kennis gemaakt. Er
gingen studenten mee uit alle jaren van de diverse agrarische opleidingen! 

H
Iedereen mocht vrĳ over de beurs rondlopen. Het was
zo groot dat je elkaar in no-time kwĳtraakte, maar bĳ
de Young Farmers Party was iedereen weer compleet.
Kenmerkend was de Duitse grootsheid. Er waren
meerdere hallen en er reden busjes tussen die
verschillende hallen. Elke hal had zĳn eigen thema. 
Er waren genoeg eethoekjes en verschillende
koffiebarretjes, dus ook aan de inwendige mens was
gedacht.
Aan het begin van de avond ging de feestzaal open.
Een grote zaal met een podium, barretjes en
livemuziek. Studenten waren aan het dansen,
meezingen en praten ook al kenden ze elkaar nog
maar net van de busreis, maar met muziek gaat
kennismaken makkelĳk! De dj had op een gegeven
moment ook wel door dat er een groep Nederlanders
op het feest aanwezig waren en dus draaide hĳ een
aantal Nederlandse nummers. Zo kwam de sfeer er
goed in! Iedereen had het geweldig naar zĳn zin en het
feest had daarom nog wel veel langer mogen duren.

‘Het voelde als weekend, maar het
weekend moest nog beginnen.’

EuroTier
Tekst: Casper Overvelde en Merel van Diepen
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              a een overnachting in het hostel in Hamelen en een grote kop koffie ging de reis verder
naar Rheine, Duitsland, waar een modern melkveebedrĳf met 320 Holstein-koeien bezocht
werd. Er was een GEA-melkcarrousel en een moderne melkveestal uit 2020 te bezichtigen.
Opvallend was het feit dat de melkveehouder een mix van gedroogde paardenmest en
houtsnippers gebruikte in de ligboxen van de melkkoeien. Nog opvallender was de grote
mestvergister die verderop op het erf stond waarmee de veehouder 220 huizen in het
naastgelegen dorp voorziet van elektriciteit. Door middel van eigen mest wordt er 75 kWh per
uur geproduceerd!

Als afsluiting van het bedrĳfsbezoek werd
er nog een groepsfoto gemaakt van de
Nederlandse studenten met de Duitse
melkveehouder en werd er een
lunchpakket uitgereikt.

Daarna zette de reis zich voort naar het Nederlandse plaatsje Oldenzaal waar de studenten een
presentatie en rondleiding kregen op het terrein van Trioliet. Een producent voor mechanisatie
van voertechnieken. Onder het genot van een kopje koffie werd de presentatie over ‘Feeding
Technology’ gevolgd over de achtergrond en de producten van het bedrĳf en het waar en hoe
van de verkoop van die producten.
Trioliet is opgericht in 1950 door de drie gebroeders Liet, vandaar de naam Trioliet. Ze hebben
een omzet van € 85 miljoen met 375 medewerkers die circa 3000 machines per jaar fabriceren.
De verkoop vindt plaats in 50 verschillende landen wereldwĳd.

Na de presentatie werd de groep gesplitst voor een
rondgang door de fabriek, de lasserĳ, verzinkerĳ en
verfspuiterĳ. Uiteindelĳk kwam het allemaal samen
op de assemblagelĳn. Alle zichtbare machines waren
al verkocht. Kuilvoorsnĳders waren wel op voorraad
leverbaar. Er wordt op aanvraag geproduceerd. De
bĳeenkomst werd afgesloten in de ontvangstruimte
met een biertje in de hand.

N
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Activiteitencommissie stelt
zich voor!

Matthé Kraaĳvanger

Hoi,
Mĳn naam is Matthé Kraaĳvanger, ik zit in het eerste jaar van de studie AD Biologische
melkveehouderĳ. Ik kom uit Ommen waar ik opgegroeid ben op een melkveebedrĳf met
120 melkkoeien. Bĳ Agri-Ceres ben ik commissiefunctionaris maar ook zit ik bĳ de
activiteitencommissie. Hierbĳ organiseren wĳ meerdere activiteiten voor de leden. Ik
heb er zin in om er met z’n allen een leuke tĳd van te maken!! 

Henry Elshof

Mĳn naam is Henry Elshof. Ik ben 22 jaar oud en derde jaars student op Van Hall
Larenstein. Wĳ hebben thuis een melkveebedrĳf in het Friese (maar niet fries

sprekende) Oldetrĳne met 250 melkkoeien, ik ga dit na mĳn studie overnemen. Ik
geniet heel erg van werken met de koeien, daarom hebben we ook geen machines.

Naast mĳn studie houd ik me bezig met motorcross en sporten. Ik ben sinds dit jaar
actief in de activiteiten commissie om leuke activiteiten te mogen organiseren voor

de leden. Ik hoop jullie gauw te zien bĳ één van onze activiteiten!

Tenny Winklaar
Hallo allemaal, Via deze nieuwsbrief wil ik me graag even voorstellen. Ik ben Tenny
Winklaar, 25 jaar oud en woon samen met mĳn vrouw (Saskia) en zoon (David) in
Drachten. 
Hiervoor zat ik op het Terra MBO in Groningen en ben daar afgestudeerd
bedrĳfsleider dierenverzorging. Sinds dit schooljaar volg ik de opleiding AD
Melkveehouderĳ. Ik ben werkzaam in de agrarische sector via Abiant bĳ een
melkveehouder met 400 melkgevende koeien. 
Ik wens jullie heel veel leesplezier!
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Hendrik Terwisscha van Scheltinga

Mandy Kraeima
Hoi! 

Ik ben Mandy. 21 jaar oud en ik zit in het eerste jaar van de AD opleiding biologische
melkveehouderĳ. Ik hoop binnenkort op kamers te kunnen. 

Ik ben gediplomeerd paraveterinair. In het tussenjaar heb ik voornamelĳk gewerkt.
Ik ben lid van de activiteiten- en reiscommissie. Ik kĳk er naar uit om leuke en

educatieve dingen te mogen helpen organiseren. De kroegentocht hoort daar
natuurlĳk ook bĳ. 

Hobby’s van mĳ zĳn paardrĳden, met dieren werken en uitgaan.

Robert Jansen
Hallo,
Mĳn naam is Robert Jansen en ik ben 22 jaar oud. Momenteel zit ik in het 2e jaar van de
opleiding Tuin- Akkerbouw Ik woon in het Drentse Tynaarlo en ben werkzaam in een
industriële bakkerĳ. Mĳn doel met het doen van deze opleiding is het worden van
adviseur in de landbouw. 
Ik hoop met de activiteitencommissie veel leuke excursies te mogen organiseren voor
medestudenten. 

Silke Heida
Hoi! 

Mĳn naam is Silke Heida en zit sinds kort in de activiteitencommissie van S.V. Agri-
Ceres. Ik ben 3e jaars Dier-en Veehouderĳ student en woon zelf dan ook op een

melkveebedrĳf in Friesland. In mĳn vrĳe tĳd ben ik regelmatig aan het voetballen en ben
ik vaak te vinden bĳ mĳn paarden op stal. Ik kĳk ernaar uit om deel te nemen aan deze

commissie, en hoop samen met ons team, leuke activiteiten te mogen organiseren! 

Hallo, 
Mĳn naam is Hendrik Terwisscha van Scheltinga. Ik ben 21 jaar oud en kom van een
melkveehouderĳ gelegen in Raerd. Zit momenteel in het 2de jaar AD melkveehouderĳ en
werk daarnaast nog thuis mee op het bedrĳf. Sinds kort heb ik me aangesloten bĳ de
activiteitencommissie om er een mooi jaar van te maken met z'n allen!
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Dinsdag 6 december, de gastlezing van Emmy Jansen van Nimrod Nederland. Om
13:15 liep het lokaal al aardig vol met studenten waarna de gastlezing meteen kon

beginnen. Voor veel studenten was Emmy en haar bedrijf nog onbekend. Zij heeft
hen op een leuke manier kennis laten maken met het bedrijf en wat zij doen.
Nimrod houdt zich bezig met het hydrateren van landbouwhuisdieren met

bijpassende voedingssupplementen die speciaal zijn afgestemd op de situatie. 

Het drenchen van melkvee

Emmy wees ons op het feit dat zĳ
op veel melkveebedrĳven komt
waar de watervoorziening voor
zieke koeien slecht is. Juist deze
koeien goed hydrateren is van
groot belang voor het herstel van
de dieren. 

We hopen dat alle studenten het een
leerzame lezing vonden en deze kennis
kunnen toepassen in eigen werkveld. Wĳ
willen Emmy Jansen hartelĳk bedanken
voor het geven van deze lezing.  

    "Hierbij komt kijken     
dat de hoeveelheid

drinkbakken, hygiëne,
waterdruk van groot
belang zijn voor de

opname van de
hoeveelheid water."

             e grootste boodschap van
Emmy was dat de watervoorziening
één van de belangrĳkste aspecten op
een melkveebedrĳf is. Hierbĳ komt
kĳken dat de hoeveelheid drinkbakken,
hygiëne, waterdruk van groot belang
zĳn voor de opname van de
hoeveelheid water. Van melkkoeien
maar voornamelĳk ook droge koeien. 

D

Als de koeien niet in de mogelĳkheid
zĳn om genoeg water op te nemen is
drenchen van groot belang met
bĳgevoegde voedingsstoffen zodat
onder andere water vastgehouden
wordt in het lichaam. Voedingsstoffen
zoals calcium magnesium bĳ nieuw
melkte koeien helpen zodat deze in de
darm opgenomen kunnen worden 

Tekst: Merel van Diepen en Charlotte Haidar 

BladGroen 2023|01 pagina 13



GESCHIEDENIS AGRI-CERES

VRAAG NAAR
AGRARISCHE
STUDIEVERENIGING

Veel zelfstandigheid
Covid gooide roet in het eten met
het plannen van activiteiten
Samenwerking soms lastig
Kostte veel tijd
Trots op het eindresultaat!

Ervaringen van eerste bestuur:

Eise Tonnis
Henk
Marc
Chantal
Jacob-Jan

Het bestuur bestond uit:

OPRICHTING AGRI-CERES
Bij het oprichten kwamen er
meerdere onderwerpen aan
bod. Zoals de naam, het logo,
missie en visie en de opzet van
de S.V. 

Activiteitencommissie
Reiscommissie
Redactiecommissie
Kascontrolecommissie
Tentfeestcommissie

Oprichting van:

09

NIEUW BESTUUR 07

Vanuit het docententeam
was de vraag naar een S.V.
voor de agrarische
opleidingen.

OPROEP BESTUUR

01

EERSTE ACTIVITEIT

02

03

2021

04

Na een oproep melden 5
enthousiaste studenten zich aan
om de taak op zich te nemen.
Uiteindelijk hielden 4 docenten
zich bezig met het begeleiden
van de groep. 

Na de oprichting werd al vrij
snel de eerste activiteit
gelanceerd, dit was een
online meeting met
gastspreker Mark Calon. 

ERVARING OPSTART05

06

NIEUW BESTUUR

2022

Eise Tonnis
Noa
Anke

Dit bestuur bestaat uit:

08 OPRICHTING COMMISSIES

Daniël
Matthé
Merel

UITGAVE EERSTE LEDENBLAD!

2023

pagina 14BladGroen 2023|01

Tekst: Merel van Diepen en Charlotte Haidar 



1
Waar hou jĳ je momenteel mee bezig? 

"Een bedreiging hoeft niet altĳd als bedreiging
gezien te worden. Wet en regelgeving is niet altĳd
een bedreiging, het geeft ook kansen, je moet alleen
de opening vinden."

“Op dit moment houd ik mĳ vooral bezig met mĳn
studie afronden en de vraag of ik de bachelor DV wil
gaan volgen. Of ik heb de keuze om na het behalen van
mĳn AD diploma veehouderĳ te stoppen met school en
naast mĳn thuisbedrĳf op een ander bedrĳf te werken.”

"Ik ben veel aan het nadenken over mĳn toekomst op het
thuisbedrĳf. Mĳn broertje en ik hebben allebei interesse voor
bedrĳfsovername. Voor mĳ is de vraag nu, of het voor mĳ
mogelĳk is of dat er kansen in het buitenland liggen. Boeren wil
ik het liefst in Nederland maar emigreren sluit ik niet uit. Tĳdens
de studie houd ik rekening met wat ik hierna wil gaan doen. Zo
heb ik een bewuste keuze gemaakt waar ik de buitenlandse stage
heb gedaan. Ook oriënteer ik mĳ op eventuele kansen om te
boeren in het buitenland."

"Naar school gaan vind ik niet erg, uiteindelĳk kom je met
school overal! Zoals de studievereniging, het is gezellig en
ik doe er nieuwe contacten op. Je moet goed en gezellig
door het leven gaan zo lang je de kans hebt. School geeft
mĳ kansen, ik heb nog geen grote verplichtingen qua werk
en geld verdienen. Ik kan doen en laten wat ik wil en zelf
een groot deel van mĳn tĳd invullen naar mĳn wensen. Met
een baan en vastigheid heb je veel verplichtingen en nu
geniet ik nog van mĳn flexibele leven!"

2"Ik zie vaak dat mensen kritiek hebben op elkaar. Niet alleen
de agrarische sector maar eigenlĳk de hele wereld. Voordat je

jou mening geeft vind ik dat je eerst even naar jezelf moet
kĳken. Draai het negatieve om in iets dat positief is."

Wat zie jij als uitdaging in de
sector?

5 vragen aan:
Tekst: Merel van Diepen en Charlotte Haidar

Sytze
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In deze rubriek is Sytze geïnterviewd. Een tweedejaars AD
melkveehouderij student. Sytze heeft thuis een melkveebedrijf

en wilt graag melkveehouder worden. 



3

4
Wie is jouw voorbeeld/idool? of tegen wie kĳk jĳ op?

"Mĳn ouders. Ik zie mĳn ouders als
voorbeeld want zĳ hebben een familie

bedrĳf opgestart uit het niks. Zĳ hebben
een bedrĳf en een leven daar omheen

opgebouwd hoe ik het ook zou willen."

5
"Ik ben vastberaden om boer te worden maar niets is
zeker. Wel hoop ik dat ik ondertussen mĳn diploma
behaald heb en meer vastigheid te hebben. Dat ik altĳd
met koeien blĳf werken weet ik zeker. Ik wil op mĳn plek
zĳn met wat ik doe."

Waar zie jĳ jezelf over 5 jaar?

Als alles mogelĳk was, hoe zal jouw perfecte bedrĳf er uit zien?

"Dat hangt er van af in welk land ik zou boeren. Het
liefst run ik in Nederland een melkveebedrĳf met mĳn
eigen gezin waarbĳ wĳ alle werkzaamheden zelf
kunnen uitvoeren. Ik zou een grondgebonden
gangbaar melkveebedrĳf hebben waar ik rond de 120
koeien melk."
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ProCROSS
“Met ProCROSS boeken we weer vooruitgang” dat is wat melkveehouder Wim
Wijnhout zei tijdens ons bedrijfsbezoek aan zijn melkveehouderij in Wijhe op

woensdag 11 januari. ProCROSS is een fokkerijconcept waarbij het Holstein-
ras gekruist wordt met VikingRED en Montbéliarde om zo de beste

eigenschappen van elk ras mee te nemen naar de volgende generatie. Tijdens
het bedrijfsbezoek kregen we hier verder uitleg over van K&L BV, de

Nederlandse importeur van ProCROSS-sperma, en er was gelegenheid om de
ProCROSS-gefokte veestapel van de familie Wijnhout te bekijken. 

Mede door ProCROSS is de winstgevendheid en
arbeidsvreugde sterk verbeterd. Wim Wĳnhout:
“De bloedvoering bĳ Holstein wordt te nauw en
de vooruitgang in levensduur en productie zag ik
niet meer. De Holstein koeien, geboren uit top
Genomic embryo's, zĳn te groot en te smal
waardoor ze kracht missen. De vruchtbaarheid
was vaak de reden van gedwongen afvoer en dat
kostte te veel geld.”

             e familie Wĳnhout is eigenlĳk per
toeval begonnen met ProCROSS, nadat ze twee
Montbéliarde-rietjes cadeau kregen bĳ de
verkoop van een partĳ oude dakpannen. Dat
resulteerde in twee beste kalveren en
daardoor besloten ze om een deel van de
veestapel te insemineren met ProCROSS. Dat
beviel zo goed dat ze door zĳn gegaan. Nu
melken ze ruim 12.000 liter per jaar met 218
koeien en 2600 liter per robot per dag.

 

D

“De vruchtbaarheid was vaak de
reden van gedwongen afvoer en dat

kostte te veel geld.”

Tekst: Casper Overvelde en Merel van Diepen
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"Met ProCROSS boeken we
weer vooruitgang."
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Wat belangrĳk is met ProCROSS
fokkerĳconcept is het doorzettingsvermogen
en het risico wat je durft te nemen. Als je
éénmaal begonnen bent, dan moet je ook
doorgaan. Wat belangrĳk is bĳ het fokken
middels het ProCROSS-systeem is dat er
consequent gefokt wordt met dezelfde rotatie:
Holstein, VikingRED en Montbéliarde. In welke
volgorde er gefokt wordt maakt niet uit, als er
maar niet twee keer met hetzelfde ras achter
elkaar gefokt wordt, anders bereik je nooit het
gewenste resultaat. Dat zit hem in de
combinatie van de drie rassen: Viking Holstein
is onmisbaar vanwege de hoge productie en
uiervorm. Montbéliarde voegt kracht en
vruchtbaarheid toe, VikingRED vooral
gehaltes, klauwgezondheid en levensduur.

Voor zo’n hoge melkproductie is het
rantsoen ook erg belangrĳk. De koeien
krĳgen een vrĳ uitgebreid rantsoen
gevoerd met meerdere bĳproducten.
Het voer voor het voerhek oogde rĳk,
fris en smakelĳk. Om de koeien
gezond te houden wordt daar ook naar
gevoerd. “Het belangrĳkste rantsoen
is het rantsoen voor de droge koeien,
een goed begin van de lactatie is het
halve werk.” aldus Wim.

 
                     et ProCROSS zit de vaart er
weer in en boeken we weer vooruitgang wat
betreft de vruchtbaarheid.” Dit is ook af te
lezen aan de tussenkalftĳd van 363 dagen.
“Op ons bedrĳf produceren de ProCROSS
koeien meer kg vet en eiwit dan de Holstein
koeien. De vruchtbaarheid van de
ProCROSS dieren is prima en ze kunnen de
productie gemakkelĳk aan en blĳven
daardoor langer lopen. Bovendien lopen de
ProCROSS koeien prima op de robot” aldus
Wim Wĳnhout. 

"M

Als je éénmaal begonnen bent,
dan moet je ook doorgaan.
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100 dagen
Als je ergens nieuw bent, dan duurt het altĳd even voordat je je er thuis gaat
voelen. Dat geldt ook als je aan een nieuwe opleiding op het HBO. De eerste
weken is het wennen: wennen aan je nieuwe klasgenoten, wennen aan het

nieuwe schoolgebouw, wennen aan de nieuwe docenten. Alles is nieuw en je
moet je weg nog vinden. De eerste lessen, hoor- en werkcolleges en
groepsopdrachten zĳn gevolgd en zelfs de eerste tentamenweek was

inmiddels achter de rug. Daarom was er een 100-dagen-traject-moment
gepland door het docententeam Dier- en Veehouderĳ om samen met de
studenten vast te stellen of zĳ zich al een beetje thuis voelen op school. 

De bĳeenkomst begon met een
welkomstspeech van de
opleidingsdirecteur, maar deze
werd al gauw verstoord door de
komst van hooggeëerd bezoek, want
Sint en zĳn Pieten kwamen
onverwacht het feest opluisteren en
de SLB’ers van deze groep
bemoedigende woorden
toefluisteren in de gedichten bĳ de
soms iet wat gekscherende cadeaus.

De eerste 100 dagen van een opleiding zĳn cruciaal
voor de binding voor de student. Vandaar dat dit
moment gevierd werd. Na afloop was er een
samenkomen in het Grand Café Van Hall waar onder
het genot van een drankje genoten kon worden van
60 kg pepernoten. Deze waren beschikbaar gesteld
door Hoogland BV en via studievereniging Agri-
Ceres in het midden van de studenten terecht
gekomen.

Al met al een geslaagde middag en een gezellige samenkomen. De studenten zĳn thuis (op school)!

Tekst: Casper Overvelde
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Kroegenavond
 

Donderdag 1 december werd de eerste kroegenavond georganiseerd door Agri-Ceres.
De aftrap van de avond was bĳ Café De Kantelaar waar studenten uit alle jaren van de
agrarische opleidingen zich verzamelden om samen op stap te gaan. Met een drankje

in de hand werd het al gauw gezellig. Een terugblik van een lid “Het was een
hartstikke gezellige avond waarbĳ ik veel nieuwe contacten heb gelegd”. 

Onder leiding van het bestuur verplaatste de groep zich naar een andere nabĳ gelegen
kroeg. De volgende locatie was een knusse kroeg met een barretje in het midden.

Iedereen danste lekker mee met de muziek en had het erg naar zĳn zin.  
Na een vette hap bĳ de dichtstbĳzĳnde snackbar vervolgde het avontuur naar de

laatste club. Hier werd gedanst, gedronken en keihard gefeest. Na een lange avond
heeft iedereen hopelĳk zĳn bed weer gevonden. Wat een heerlĳke avond!

 

“Het was een hartstikke gezellige
avond waarbĳ ik veel nieuwe

contacten heb gelegd”. 

Tekst: Casper Overvelde en Merel van Diepen
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Wist je dat?

Je met de ledenpas van Agri-Ceres
25% korting ontvangt op drankjes

bĳ de Café de Kantelaar.



‘Een oprechte partij zijn en opkomen voor mensen in Nederland’ aldus Caroline
van der Plas. Ze was op uitnodiging van S.V. Agri-Ceres te gast op het Van Hall

Larenstein. Als fractievoorzitter van de BoerBurgerBeweging was ze naar
Leeuwarden gekomen om de studenten en een aantal docenten te informeren over

de oprichting van haar partij, te discussiëren over de huidige standpunten in het
partijprogramma en om na afloop een borrel te drinken in het Grand Café van de

school. Uiteraard was er aandacht voor de aanloop naar de Provinciale Staten
verkiezingen van 15 maart 2023. 

In gesprek met
Caroline van der Plas

              e bĳeenkomst ging van
start na een introductie van de
voorzitter van S.V. Agri-Ceres.
Caroline van der Plas stelde
zichzelf voor en introduceerde
ze Femke Wiersma, haar
running mate en
sparringpartner en tevens
beleidsmedewerker op het
Ministerie van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit. Een
goed team, zoals ook Yin en
Yang dat samen zĳn. Elk sterk
op hun eigen manier. De eerste
op de grote lĳn, het grotere
verhaal en de binding met het
publiek en de leden; als
boegbeeld en lĳsttrekker voor
BBB. De tweede sterk op de
details, het beleid en op de
spitsvondigheid in relatie tot de
toehoorders. Samen op pad om
het BBB-gevoel verder te
verspreiden. 

Caroline vertelde allereerst over het ontstaan van de partĳ.
Niet als bundeling van boerenprotesten die in 2019
begonnen zĳn, maar vanuit een diepere wens om boeren,
burgers en buitenlui te vertegenwoordigen in de politiek en
in de daaruit voortvloeiende wet- en regelgeving.
Initiatieven als de BoerBurgerTweet en
BoerBurgerCommunicatie bleken daartoe onvoldoende
krachtig te zĳn en de afhankelĳkheid van andere politieke
partĳen om je standpunten op de politieke agenda te
krĳgen, bleek te traag. Daaruit ontstond dus het idee om
zelf een partĳ op te richten en na wat onderzoekswerk om
dit te organiseren was het in oktober 2019 een feit. 

Femke Wiersma, haar running
mate en sparringpartner en

tevens beleidsmedewerker op
het Ministerie van Landbouw,

Natuur en Voedselkwaliteit.

D

Tekst: Casper Overvelde
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Tot slot van het eerste gedeelte, gaf Caroline nog een inkĳkje in haar persoonlĳke missie in Den
Haag. Zo zei ze: ‘Je kunt dingen voor mensen veranderen. Dat vind ik heel eervol.’ en ‘Elke dag
als ik de kamer binnenloop, dan denk ik: we doen het maar gewoon. We kunnen doen wat we
willen!’ en daaruit weerklonk een hoop van haar passie om Nederland een beetje mooier te
maken. Met één zetel kun je een hoop bereiken. 

             e BoerBurgerBeweging werd opgericht
en dit leidde op 17 maart 2021 tot een plek in de
Tweede Kamer voor Caroline namens de BBB.
Inmiddels is er hard gewerkt aan een
kandidatenlĳst voor de komende verkiezingen
voor het Waterschap en de Provinciale Staten.
Enkele thema’s die belangrĳk zĳn voor de
BoerBurgerBeweging als partĳ zĳn onder
andere: 

Het leefbaar houden van het platteland,
want wat in de Randstad vaak klein zeer is,
is op het platteland vaak grote pĳn. 

Aandacht vragen voor belangrĳke
onderwerpen die boeren en plattelanders
aangaan. 

Het behouden van jongeren op het
platteland, want dat is immers de toekomst
voor een leefbaar platteland. Sociale
evenementen als carbid schieten en
paasvuren zorgen voor sociale binding
onder de regionale bevolking en boeren
spelen daarin een belangrĳke rol. 

Bood de stikstofcrises geen uitkomst voor BBB? 

"Nee hoor, want we waren al jaren bezig met het oprichten van de partĳ (zoals in 2018), maar we
hadden geen podium. Tot we in de kamer kwamen en meteen meekonden praten over deze
belangrĳke thema’s. Mensen vragen ook: "Waarom ga je bĳ Jinek zitten als je gevraagd wordt?"
Nou, anders betaal je tonnen voor Primetime RTL 4 en nu wordt ik gevraagd om bĳ Jinek te gaan
zitten namens BBB."

D Enkele thema’s die belangrĳk zĳn voor de
BoerBurgerBeweging als partĳ zĳn onder

andere: 

"Je kunt dingen voor
mensen veranderen.

Dat vind ik heel eervol."
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Vragen uit het publiek:



Vindt u niet dat BBB een risico loopt door zo snel te groeien? 

"Nee, BBB is in 2018 begonnen met BBB en hebben ook voor de komende statenverkiezingen goed
gezicht naar goede mensen. Naar mensen die snappen wat BBB en het BBB-gevoel is. We hebben
een professioneel bestuur, een praktĳkkantoor en vele fĳne vrĳwilligers die zich inzetten voor de
BBB. Stuk voor stuk professionele mensen. Nieuwe mensen voor de verkiezingslĳsten voor de
komende Provinciale Statenverkiezingen, het Waterschap en de Eerste Kamer hebben ook 1,5 jaar
de tĳd om raar gedrag te vertonen. Zo kunnen we toch nog mensen wegfilteren die niet voldoen
aan de waarden van de BBB. Het risico dat opkomende partĳen lopen om na grote winst (sterke
groei) uiteen te vallen door onderling geruzie en slechte samenwerking is reëel, maar evengoed
aanwezig bĳ grote, gevestigde partĳen. Ook bĳ hen is er geruzie en vinden er afsplitsingen plaats." 

Om 18 uur was het tĳd om de discussie af te ronden en de tap te openen. Caroline bleef nog even
voor een onderonsje met de studenten. Het werd een heel toegankelĳk en open gesprek en tegen
19 uur was het tĳd om naar huis te gaan. Wĳ kĳken terug op een geslaagde bĳeenkomst, waarin
we veel konden leren over politiek Den Haag en de BoerBurgerBeweging in het bĳzonder.
Daarnaast smaakte het afsluitende biertje goed! We wensen BBB veel succes bĳ de verkiezingen en
bedanken Caroline hartelĳk voor het komen naar het Van Hall Larenstein! 
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Daarna sprak de laatste gastspreker,
Jorrit Kuperus van JOZ. Jorrit kwam
het publiek inlichten over de
stikstofkraker Gazoo. Door middel
van de stikstofkraker wordt er een
ammoniakreductie behaald.

Afsluitend van de dag werd er een
borrel georganiseerd om nog even na te
praten over de dag en om een goed
gesprek aan te knopen met de sprekers.

Symposium:
 'Future Proof Farming'

‘Een dag om te praten en te discussiëren over de toekomst.’ De 3de jaars
studenten die de module ‘bedrijf van de toekomst’ volgden hadden dit jaar het

Symposium georganiseerd. Voor het symposium waren gastsprekers, docenten,
studenten en mensen van buiten de school uitgenodigd om mee te praten over

actuele onderwerpen in de sector. 
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De ochtend begon met een kopje koffie
waarna de documentaire ‘de bodem bereikt
in de landbouw’ van Fryslân DOK
gezamenlĳk werd bekeken. De
documentaire was gemaakt door omroep
Friesland over wat er gaande is in de sector
en hoe de mensen die hier dichtbĳ staan het
ervaren. De boodschap was ‘‘om de mensen
uiten het platteland mee te nemen naar wat
er in de sector speelt’’ aldus Albert Jensma.
Dit wordt mede door de driedelige
documentaire geprobeerd, om mensen
buiten de sector te laten zien hoe het
mensen binnen de sector raakt.

Na de discussie kwam de volgende spreker aan
bod. Rick Hoksbergen van Countus lichtte het
nieuwe GLB toe met het brons-, zilver-, en
goudsysteem. De spreker benadrukte dat de
agrarische sector de komende jaren voor meer
verrassingen kan komen te staan vanuit wet-
en regelgeving. Na een discussie was het tĳd
voor een uitgebreide lunch. 

De studenten kwamen zelf ook met een
idee/concept om hun melkveebedrĳf
toekomstbestendig te maken. Zo had één van
de studenten het idee om pakketten vlees van
eigen geslachte koeien te gaan verkopen in het
dorp. Een andere student had als idee om zelf
de stiertjes op eigen bedrĳf af te mesten en
voor de slacht te verkopen met het
biodynamische keurmerk. Er werd ook een
idee bedacht om specifiek de eiwitrĳke melk
op te vangen en te verkopen voor sporters. Het
laatste idee ging over het starten van een
Farmcamping op het bedrĳf.

'Een dag om te praten en te
discussiëren over de toekomst.'

Tekst: Merel van Diepen en Charlotte Haidar
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Kruiswoordpuzzel!
Ben jij bekend met spreekwoorden en gezegdes?

Dan is dit voor jou appeltje eitje.
Bij deze puzzel zijn alle vragen/antwoorden

gerelateerd aan de landbouw! 



Sluit je aan bij
één van onze
commissies!

WORD ACTIEF BINNEN
AGRI-CERES!

VOOR MEER INFO
GA NAAR
www.svagri-ceres.nl

bestuur.agri-ceres@hvhl.nl

STUUR JE
MOTIVATIEMAIL
NAAR

Goed op je cv
Meer

zelfontwikkeling
Samen met

andere studenten
iets organiseren
Samenwerken
met een super
gezellig team

Voor een leuke
studententijd!

Waarom bij een
commissie?

Reiscommissie
Lijkt het jou leuk om een
leerzame buitenlandse

studiereis te organiseren voor
je medestudenten? Sluit je dan

aan bij de reiscommissie!

Redactiecommissie
Ben jij creatief en vind jij

schrijven leuk? De
redactiecommissie zoekt
enthousiaste leden die
graag helpen bij het

schrijven van het volgende
ledenblad!

Tentfeestcommissie
Ben jij een ervaren

tentfeestganger of weet jij wat
er voor nodig is om een

onvergetelijk feest te geven?
Sluit je dan snel aan bij de

tentfeestcommissie en help mee
met het organiseren van hét

tentfeest van het jaar!
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